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Každý, kdo aspoň občas nakupuje, a podívá se na původ zboží (je-li vůbec uveden), zjistí, že
zboží a zejména běžné potraviny, putují celým světem.

  

Opravdu nechápu, proč mrkev se prodává výhradně z Holandska a Rakouska, občas Polska.
Česnek z Číny. Brambrory z Egypta. Rajčata ze Španělska, atd...

  

Ekonomické prostředí, ve kterém je výhodné vozit mrkev z druhého konce Evropy, nebo vozit
běžné potraviny z Číny, je nemocné a pokřivené.

  

Kdy budeme opět soběstační ve výrobě potravin?
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